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1.＊為必要輸入欄位。
2. 交易申請日如遇非營業日，本行將自動順延至次一營業日。如未填寫交易申請日者，申請人同意以本行以收訖本智能表單日期作為交易申請日。
3. 透過電子或通訊設備傳送交易指示書，限於上午9:00至下午2:00止提出交易申請，逾時請洽本行專屬客服；若非透過電子或通訊設備方式傳送交易指示，
提出交易申請時間應以本行營業時間為準(上午9:00~下午3:30)，倘逾當日下午3:30，本行將自動順延至次營業日執行交易。
4. 本智能表單之條款/注意事項，除法令另有規定或經本行及申請人協議以書面補充或修正外，悉依「存款業務總約定書」為據。
5. 本智能表單欄位若有字數限制，均係包含中、英文字、數字、符號、空格。
注意事項
6. 幣別選擇JPY/TWD時金額不得包含小數點，若輸入金額包含小數點，本智能表單系統將自動無條件捨去至整數位。
7. 如果有任何問題請洽詢專屬客服或各分行。
Precautions
1.＊means the Mandatory fields.
2.
If the transaction application date falls on a non-business day, the Bank will automatically postpone the transaction to the next business day. If the    transaction application date isn't filled in, the Applicant agrees to use the date on which the Bank receives the Smart Form as the transaction application date.
3.
For transaction application transmitted via electronic equipment, the effective application time is between 9:00AM~2:00PM. Please contact our customer service for application transmitted outside the prescribed time limit. For transaction application not transmitted via electronic equipment, the effective application time is between the Bank's business hour (9:00AM~3:30PM). For application received after the business hour, the transaction will be automatically postponed to the next business day.
4.
Unless otherwise provided by laws, regulations, or other terms signed between the Bank and the Applicant, all terms under this Smart Form shall be governed by the rules of “General Agreement of Deposit Business ”.                                                          
5. If there is a character limit for the fields of this Smart Form, it includes Chinese and English characters, numbers, symbols, and spaces.         
6.
When the currency is JPY/TWD, the amount must not include a decimal point; if the amount includes a decimal point, the system of the smart form will automatically round down to an integer.
7. If there is any questions, please contact our customer service or any branches.
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＊申請人同意逕以本智能表單作為授權 貴行逕自『轉出資料』之指示扣取本次交易金額及相關費用、款項之依據，申請人無須另行填寫取款憑條、輸入取款密　碼或交付存摺。
＊貴行受理本件匯款，概以匯款人填寫之上開內容為準。本匯款若因電腦故障或其他特殊事故，而無法當日匯達，匯款人同意於次營業日再行辦理匯出，如因而　致生有損害者，除有可歸責於 貴行之事由外， 貴行無須負責。
＊匯款單上之個人資料僅為匯款目的使用，請您將匯款資料填寫正確，倘發生錯誤匯款人應自負責任。
＊如有查詢、更正、退匯，請聯絡客服專員。
＊本筆匯款請匯款人自行通知收款人。
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The Applicant agrees to regard this smart form as an authorization to debit account directly. The Bank is freely to debit the total payment and charges from account  detailed as「Withdrawal Info.」section in this application for the transaction, without any withdrawal slip, passbook or password provided by the applicant.
This remittance is subject to the information filled in by the applicant. If it is unable to remit on the same day due to computer failure or other special  reasons, the applicant agrees to remit on the next business day. Except for the reasons attributable to the Bank, the Bank shall not be liable for any loss.
　
The personal information on the smart form application is for remittance purposes only, please fill in the remittance information correctly. The Applicant shall be responsible to any errors.
For any queries, correction, refund, please contact our customer service.
The applicant should notify the payee on his own initiative.
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＊
The Applicant agrees to regard this smart form as an authorization to debit account directly. The Bank is freely to debit the total payment and charges    from account detailed as『Withdrawal Info.』section in this application for the transaction, without any  withdrawal slip, passbook or password provided by the applicant.
＊申請人同意逕以本智能表單作為授權 貴行逕自『轉出資料』之指示扣取本次交易金額及相關費用、款項之依據，申請人無須另行填寫取款憑條、輸入取款密  　碼或交付存摺。
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＊申請人同意逕以本智能表單作為授權 貴行逕自『轉出資料』之指示扣取本次交易金額及相關費用、款項之依據，申請人無須另行填寫取款憑條、輸入取款密　碼或交付存摺。
＊貴行受理本件匯款，概以匯款人填寫之上開內容為準。本匯款若因電腦故障或其他特殊事故，而無法當日匯達，匯款人同意於次營業日再行辦理匯出，如因而　致生有損害者，除有可歸責於 貴行之事由外， 貴行無須負責。
＊匯款單上之個人資料僅為匯款目的使用，請您將匯款資料填寫正確，倘發生錯誤匯款人應自負責任。
＊如有查詢、更正、退匯，請聯絡客服專員。
＊本筆匯款請匯款人自行通知收款人。
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The Applicant agrees to regard this smart form as an authorization to debit account directly. The Bank is freely to debit the total payment and charges from account detailed as「Withdrawal Info.」section in this application for the transaction, without any withdrawal slip, passbook or password provided by the  applicant.
This remittance is subject to the information filled in by the applicant. If it is unable to remit on the same day due to computer failure or other special                     reasons, the applicant agrees to remit on the next business day. Except for the reasons attributable to the Bank the Bank shall not be liable for any loss.
　
The personal information on the smart form application is for remittance purposes only, please fill in the remittance information correctly. The Applicant shall be responsible to any errors.
＊For any queries, correction, refund, please contact our customer service.
＊The applicant should notify the payee on his own initiative.
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代理人ID Representative ID
國別
Country
代理人姓名 Representative Name
申請人名稱 Applicant Name
客戶資料 Customer Info
交易日期 Date
轉出資料 Withdrawal Info
轉出帳號 A/C No
匯款人名稱 Remitter Name
申請人ID Applicant ID
代理人電話 Representative Tel
匯款總金額
Amount
匯款人聯絡電話 Remitter Tel
匯款資料 Remittance Info
業務種類 Business Type
取款金額 Amount
備註 Remark
匯出合計   筆
Total No.     
*The Applicant agrees to regard this smart form as an authorization to debit account directly. 
The Bank is freely to debit the total payment and charges from account detailed as 『Withdrawal Info.』section in this application for the transaction, without any withdrawal slip, passbook or password provided by the Applicant.
This remittance is subject to the information filled in by the applicant. If it is unable to remit on the same day due to computer failure or other special reasons, the applicant agrees to remit on the next business day. Except for the reasons attributable to the Bank, the Bank shall not be liable for any loss. 
*Stamp tax has been paid by filing a collective tax return.
*This transaction shall not be completed until the deduction and remittance are successful. And beware of the fraud by the fraudulent        --people with this application.
Friendly reminder : the investment shall be made through lawful channel to avoid any significant losses from illegal fundraising.
This smart form contains transaction information of the Applicant, the Applicant shall ensure that the document is properly preserved to prevent any leakage, unauthorized access or falsification.
*
*
*
*
*貴行受理本件匯款，概以匯款人填寫之上開內容為準。本匯款若因電腦故障或其他特殊事故，而無法當日匯達，匯款人同意於次營業日再行
  辦理匯出，如因而致生有損害者，除有可歸責於貴行之事由外， 貴行無須負責。
*本收執聯手續費已辦理印花稅總繳。
*本交易需俟扣款及匯出成功後始算完成，並請嚴防不法人士持本匯款申請書向台端詐騙。
*提醒您!投資應循合法管道，避免遭受非法吸金情形而致重大損失。
*申請人同意逕以本智能表單作為授權 貴行逕自『轉出資料』之指示扣取本次交易金額及相關費用、款項之依據，申請人無須另行填寫取款憑
  條、輸入取款密碼或交付存摺。      
*本電子表單內含申請人交易相關資料，請申請人妥善保存，以免交易資料遭非法取得或竄改。
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帳戶取款印鑑/簽章  Applicant's Authorized Signature(s)/Chop(s)
For Bank Use Only
申請書若超過一頁以上，請於跨頁處加蓋騎縫章。
Please apply a paging seal if the application contains more than one page.
TWD
99
代碼 Code
收款帳號
A/C No
附言 Message for Beneficiary
名稱/分行 Name/Branch
收款人名稱 Name
匯款幣別/金額 Currency/Amount
匯款資料 Remittance Info
匯款筆數合計 Total No 
匯款金額合計 Total Remittance Amount 
申請人名稱  :   
For Bank Use Only
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多筆整批匯款匯費試算表 : 
Remittance service charge pre-calculation sheet
幣別 / Currency : TWD
序號
No
匯款金額
Remittance Amount
手續費
Handling Fee
代收財金費
FISC Service Fee
合計
Total
匯款金額合計
Total Amount 
 此匯款手續費試算明細僅供參考， 實際匯款手續費請洽詢專屬客服
 Above service charge is for reference only, please contact customer service for more information.
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01
備註 Remark
客戶資料 Customer Info
轉出資料 Withdrawal Info
交易日期 Date
2019/12/02
轉出帳號 A/C No
055100017526
A123456008
申請人ID Applicant ID
轉出幣別 Currency
轉出總金額
Total Amount
TWD
TWD
1000000.00
TWD
轉入合計   筆
Total No.     
國別
Country
申請人名稱 Applicant Name
TW
業務種類 Business Type
帳戶轉帳                 Account Transfer
*申請人同意逕以本智能表單作為授權 貴行逕自『轉出資料』之指示扣取本次交易金額及相關費用、款項之依據， 申請人無須另行 填寫取款              - 憑條、輸入取款密碼或交付存摺。
*本交易需俟扣款及匯出成功後始算完成，並請嚴防不法人士持本匯款申請書向台端詐騙。
*提醒您!投資應循合法管道，避免遭受非法吸金情形而致重大損失。
*本電子表單內含申請人交易相關資料，請申請人妥善保存，以免交易資料遭非法取得或竄改。
*The Applicant agrees to regard this smart form as an authorization to debit account directly.
  The Bank is freely to debit the total payment and charges from account detailed as『Withdrawal Info.』section in this application for the                      - transaction, without any withdrawal slip, passbook or password provided by the applicant.
  
*This transaction shall not be completed until the deduction and remittance are successful. And beware of the fraud by the fraudulent        --people with this application.
*Friendly reminder : the investment shall be made through lawful channel to avoid any significant losses from illegal fundraising.
*This smart form contains transaction information of the Applicant, the Applicant shall ensure that the document is properly preserved to - prevent any leakage, unauthorized access or falsification.
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轉入資料     Deposit Info
編號No
受款人名稱
 Name
轉入帳號 A/C No
轉入幣別/金額 Currency/Amount 
備註 Remark
TWD
轉入筆數合計
Total No
轉入金額合計  
Total Deposit Amount
For Bank Use Only
申請人名稱  :   
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